

Herstellerebstauskunft
Allgemeine Produktsicherheit gemäß Richtlinie 2001/95/EG und
Produktsicherheitsgesetz
Self-declaration for manufacturers
*general product safety according to Directive 2001/95/EC and the
German Product Safety Act*

Für ein Verbraucherprodukt das nicht unter eine Rechtsverordnung fällt, die eine CE Kennzeichnung erfordert, gelten die Bestimmungen der „Allgemeinen Produktsicherheit“ gemäß Richtlinie 2001/95/EG und dem Produktsicherheitsgesetz (ProdSG)

For a consumer product that is not subject to any ordinance requiring a CE-labeling, the regulations of the "general product safety" according to directive 2001/95/EC and the appliance and German Product Safety Act (Produktsicherheitsgesetz, ProdSG) shall apply.

Wir
We

Hugo Brennenstuhl GmbH&Co KG
Seestr. 1-3
72074 Tübingen

erklären in alleiniger Verantwortung, dass das Produkt, Modell/Typ
declare in sole responsibility that the product, model/type

Reisestecker Schuko / Indien, Südafrika ArtNr. 1508460
Travel Adapter Earthed / India, South Africa ArtNo. 1508460

auf das sich diese Erklärung bezieht, mit den Schutzziele der Richtlinie zur Allgemeinen Produktsicherheit 2001/95/EG und dem Produktsicherheitsgesetz (ProdSG) übereinstimmen.
to which this declaration is referring, corresponds to the protective goals of the general product safety directive 2001/95/EC and the appliance and German Product Safety Act (ProdSG).

Zur Beurteilung der Einhaltung der Schutzziele bzw. der Produktsicherheit wurden folgende Vorschriften, Normen oder technische Spezifikationen herangezogen:
The compliance with the protective goals and/or the product safety was judged by considering the following regulations, standards or technical specifications:

IEC 60884-1:2002+A1:2006+A2:2013
IEC 60884-2-5:2017
VDE 0620-1:2016
VDE 0620-2-1:2016



Dipl. Ing. Wolfram Bauer / CTO

Tübingen, den 18.05.2018